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PROTOKÓŁ NR XXVIII/2022 

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 11 MARCA 2022 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych    – 15 

Liczba obecnych – 15 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany budżetu gmina na 2022 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

3) rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie Gminy Budziszewice na rok 2023 środków 

stanowiących fundusz sołecki, 

4) zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia takiej stawki opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się 

domki letniskowe lub innych nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe na terenie Gminy Budziszewice, a także zwolnienie w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami  komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym, 

5) programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Budziszewice w 2022 roku, 

5. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami Rady Gminy. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie obrad. 

 

 

PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  powitał obecnych i dokonał otwarcia XXVIII sesji 

Rady Gminy Budziszewice, po czym stwierdził quorum informując, że obecni są wszyscy członkowie 

Rady Gminy. 
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PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –przedstawił porządek obrad, po czy zapytał o uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad, w 

wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Porządek przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ  SESJI 

 

Protokół Nr XXVII/2021 wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z ostatniej   

sesji Rady Gminy, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Protokół z poprzedniej  sesji  przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 
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5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

 

PUNKT 4 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) zmiany budżetu Gminy na 2022 rok, 

 

Skarbnik – Elżbieta Andryszczak  - omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2022 rok. 

Powiedziała min., że plan dochodów  zwiększy się o kwotę 672.536,00zł. 

Otrzymaliśmy bowiem zwiększenie subwencji oświatowej o 54.187,00zł. Ponadto z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg otrzymaliśmy 618.349,00zł na remont ulicy Leśnej. 

Plan dochodów po zmianach wynosił będzie13.915.063,19zł. 

Plan wydatków zwiększamy o 1.074.391,00zł. Jest to zwiększenie planu dochodów plus nadwyżka z 

lat ubiegłych w wysokości 401.855,00zł. 

W ramach tego zwiększamy: 

− plan wydatków na uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej przez budowę kanalizacji 

sanitarnej oraz budowę pompowni wraz ze zbiornikami retencyjnymi wody na terenie Gminy 

Budziszewice- etap II, 

− wydatki na remont ulicy Leśnej, 

− wydatki bieżące na wynagrodzenia, 

− wydatki na szkoły – na zajęcia psychologiczne, 

− wydatki na dowóz uczniów, 

− wydatki w GOPS na świadczenia rodzinne, 

− wydatki w bibliotece, na wynagrodzenia 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy na 2022 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXVIII/162/2022 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2022 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Budziszewice są konsekwencją zmian wprowadzonych do budżetu gminy, zarówno 

Zarządzeniami przez wójta jak i Uchwałą przez Radę. 

Dodała, że szczegółowy opis wszystkich zmian znajduje się w wyjaśnieniach,  które stanowią załącznik 

do uchwały. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w 

wyniku czego:  

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 
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10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVIII/163/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Budziszewice stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

3) rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie Gminy Budziszewice na rok 2023 środków 

stanowiących fundusz sołecki, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak  – powiedziała, że zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim 

Rada Gminy do 30 marca podejmuję decyzję dotyczącą wyodrębnienia w przyszłorocznym budżecie 

środków na fundusz sołecki. 

Wzorem lat ubiegłych proponuje się aby w 2023 roku nie wyodrębniać środków na ten cel. 

Jest to bowiem rozdrabnianie środków. 

Radny – Dariusz Smoleń  – zaproponował aby zapytać o zdanie sołtysów. 

Sołtys – Anna Jagiełło  – powiedział, że są to małe środki i tak naprawdę niewiele można za nie 

zrobić. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia 

o wyodrębnianiu w budżecie Gminy Budziszewice na rok 2023 środków stanowiących fundusz 

sołecki, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Uchwała nr XXVIII/164/2022 w sprawie rozstrzygnięcia o wyodrębnianiu w budżecie Gminy 

Budziszewice na rok 2023 środków stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

4) zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia takiej stawki opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe na terenie Gminy Budziszewice, a także zwolnienie w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami  komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym, 

 

Inspektor – Małgorzata Wójcik -  powiedziała, że konieczność zmiany tej uchwały wynika z faktu 

wniesienia uwag przez nadzór.  

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak -  wyjaśniła, że uwagi wniosła Regionalna Izba 

Obrachunkowa. Stwierdziła nieważność uchwały w zakresie §3 ust. 1 i 2. Chodziło o konstrukcję 

zapisu w związku ze zmianą przepisów od 1 stycznia 2022 roku. 

Mieliśmy zapisane, że ustala się stawkę ryczałtową od nieruchomości, na której znajdują się domki 

letniskowe lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, - a musi 

być, że stawkę uchwala się od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. Dodała, że stawki pozostają bez zmian. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 

takiej stawki opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy 

Budziszewice, a także zwolnienie w części z opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, po czym poddał go pod 

głosowanie, w wyniku czego:  

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 
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9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVIII/165/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia takiej stawki opłaty oraz ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na 

których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomościach wykorzystywanych na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy Budziszewice, a także zwolnienie w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami  komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

5) programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Budziszewice w 2022 roku, 

 

Inspektor – Małgorzata Wójcik – powiedziała, że jeżeli są pytania co do treści uchwały poprosi Panią 

Kwiecień. 

Wójt – Marian Holak  -  poinformował, że Program ten uchwalany jest co rok i w porównaniu do roku 

poprzedniego nie zawiera zasadniczych zmian. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie programu 

opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Budziszewice w 2022 roku, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 
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13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVIII/166/2022 w sprawie programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Budziszewice w 2022 roku stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

/Ogłoszono przerwę./ 

 

PUNKT 5 

              INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH MIĘDZY SESJAMI RADY GMINY 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że zacznie od informacji związanych z sytuacją na Ukrainie. 

Otóż nasza gmina, jako jedna z pierwszych zadeklarowała gotowość przyjęcia uchodźców. Mamy 

przygotowane 10 miejsc w budynku szkoły w Rękawcu. Jeżeli będzie taka potrzeba możemy 

zwiększyć do 20. 

Na ten moment zakupiliśmy 10 łóżek i koce. Część zakupionych koców przekazaliśmy do wydziału 

Zarządzania Kryzysowego w Starostwie. 

To, że osoby będą nie ulega wątpliwości. Kwestia tylko kiedy? 

Ogłosiliśmy zbiórkę.  Zebraliśmy najpotrzebniejsze rzeczy potrzebne osobom uciekającym przed 

wojną. 

Zbiórkę prowadziła także parafia, z tym że była to zbiórka pieniężna.  

Musimy jednak pamiętać, że jak już osoby te do nas trafią to będzie to długi okres. Dlatego więc 

przygotowaliśmy miejsce w Rękawcu. Tam spokojnie osoby te będą mogły przebywać. 

Dodał, że kilku mieszkańców zgłosiło indywidualnie chęć przyjęcia uchodźców. 

Poprosił o pytania w tej kwestii. 

Pytań nie zgłoszono. 

Wójt – Marian Holak – Gmina normalnie funkcjonuje. Sytuacja na Ukrainie wymaga od nas jeszcze 

większej pracy na rzecz naszej małej ojczyzny. 

− W styczniu podpisaliśmy umowę na „Mój Rynek”. Termin wykonania zadanie to rok. Na koniec 

tego roku powinniśmy więc mieć zagospodarowany budynek i urządzony rynek. Centrum 

miejscowości z całą pewnością się zmieni. 

− W lutym ogłosiliśmy przetarg na budowę pompowni wraz ze zbiornikami retencyjnymi wody. 

Pozwoli to rozwiązać problemy z ciśnieniem i zabezpieczyć wodę na przypadek awarii. 

Wymienione zostaną wodomierze, w pierwszej kolejności na ulicy Letniskowej. Cena w przetargu 

okazała się wyższa niż wartość kosztorysowa. Niemniej w obecnej sytuacji, kiedy ceny rosną z dnia 

na dzień, zdecydujemy się na podpisanie umowy. 

− W marcu będziemy ogłaszać duży przetarg na drogi. Kosztorysy przewyższają kwotę 9 milionów. 

− Otrzymaliśmy z Funduszu Dróg Samorządowych  przeszło 600.000,00zł na remont ulicy Leśnej. 

Dodał, że drogi, które będziemy wykonywać, szczególnie powiatowe, będą posiadały wysoki 

standard. Będą praktycznie zrywane, korytowane , wykonane zostaną całkiem nowe nakładki, 

odwodnienia. 

− Złożyliśmy do Polskiego Ładu wniosek na drogę w kierunku Lubochni. 

− W tym roku obchodzimy 30 rocznice powstania naszej gminy.  Chcielibyśmy na przełomie maja-

czerwca przygotować z tej okazji jakąś uroczystość. 
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− Powstaje nowa Lokalna Grupa Działania – Ziemia Tomaszowska. Ma ona skupiać wszystkie gminy 

powiatu. 

− Czekamy na decyzję Wojewody odnośnie środków na żłobek. Na ten moment  według mnie 

sprawa nie jest jednak bardzo pilna.  

− Projekt na fotowoltaikę przeszedł ocenę formalną. Czekamy na ocenę merytoryczną. Mamy 

nadzieję, że otrzymamy dofinansowanie. Wówczas przeszło 100 rodzin skorzysta z tych środków. 

Radna – Danuta Chała – zapytała o psychologa w szkole. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że psycholog w szkole jest dostępny dla każdego dziecka.  

Radny – Mieczysław Mikinka -  powiedział, że Nadleśnictwo bardzo zniszczyło drogę w Zalesiu, pod 

samym lasem, na której nie ma asfaltu. Jest rozjeżdżona i są tam strasznie wysokie koleiny.  

 

PUNKT 6 i 7 

              ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

              SPRAWY RÓŻNE 

 

Radna – Danuta Chała – zapytała o psychologa w szkole. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że psycholog w szkole jest dostępny dla każdego dziecka.  

Radny – Mieczysław Mikinka -  powiedział, że Nadleśnictwo bardzo zniszczyło drogę w Zalesiu, pod 

samym lasem, na której nie ma asfaltu. Jest rozjeżdżona i są tam strasznie wysokie koleiny. Trzeba 

coś z tym zrobić. 

Wójt – Marian Holak – dobrze. Dodał, że kończymy procedury z Pleyem i tym sposobem będziemy 

wkrótce mieć drogi maszt telefoniczny na terenie gminy. 

Radna – Danuta Chała – zapytała czy będą wymieniane okna w „organistówce”. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że wszystko będzie wymieniane, w środku i na zewnątrz, okna 

również.  

Radny – Mirosław Matysik – powiedział, że zanim zrobimy nowe drogi to prosiłby o połatanie dziur 

na ulicy Paska. 

Wójt – Marian Holak – to jest droga powiatowa. Zgłosimy do Powiatu. Niemniej na dzień dzisiejszy 

masa asfaltowa nie jest dostępna. 

 

 

PUNKT 8 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – podziękował wszystkim za przybycie, po czym  

zamknął XXVIII sesję Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                    Janusz Trzonek 

 

 

 


